
Referat Fau møte 13.september 2023 

 

Tilstede: 

Kellfrid Solli 

Anita Nesvåg 

Torill- June Edland Hansen 

Aleksandra Bakke 

Ruth Emmerhoff 

Anne Kris�n Aamodt 

Mariell Solli Mydland 

Annete Saurdal 

Ida Nesvåg  

May Brit Berntsen 

Marita Pedersen 

 

Saker: 

1. Valg av nestleder og sekretær - Nestleder ble Mariell Solli Mydland og sekretær rullerer en 
på, denne gangen ble det May Brit Berntsen. 
 

2. Møtedatoer og innkalling – avtaler at en samhandler via messenger. 3-4 møter i året.   
 
 

3. Folkehelse - Folkehelsekoordinator Anita Stene introduserer et nyt prosjekt som går på å 
kartlegge og jobbe forebyggende med folkehelse. Presenterer stor�ngsmelding og viser �l at 
Sokndal ligger over gjennomsnitet når det gjelder overvekt. FAU s�ller seg posi�ve �l dete 
vik�ge arbeidet, foreslår å gjerne ha en holdningskampanje eller lignende, for å bedre dete.  
 

4. Nateravnsordningen - Monica Zebrowski er kommunens nye ansvarlig for nateravn 
ordningen. Hun har hentet inn lit informasjon fra flere hold; poli�kontakt, ungdomsråd og 
andre for å kartlegge behov, ønsker og meninger. Hun foreslår at en går fredag og lørdag fra kl 
10-01. Men vintermånedene desember, januar og februar utgår fra nateravnsordningen. 
Dete blir også prak�sert i Egersund. FAU s�ller seg bak dete forslaget og oppstart blir 
allerede neste fredag.  
 

5. Ny hjemmeside - Rektor gjennomgår den nye hjemmesiden og et revidert ordensreglement. 
Informerer også om fravær og permisjonsreglene og viser spesielt �l at en skal ta fri minst 
mulig utenfor skolens ferier.  
 

6. Tilsynet fra Statsforvalteren. Status og veien videre -  



Tilsynet omhandlet skolens håndtering av 9-a saker, skolemiljøsaker. Her fikk skolen avvik. Fikk ellers 
�lbakemelding på at skolen har et godt elevsyn og er raske �l �ltak. Oppvekstsjef jobber med å lage 
internkontroll. Målet er å få lukket �lsynet �l fristen som er i november. Rektor legger fram at nye 
ru�ner er at rektor oppreter saker og deler med inspektør og kontaktlærer, så tar de saken videre. 
Basert på en undersøkelse og i samarbeid med foreldre skal det iverksetes �ltak.  

 

7. Annet 
- Valg av elevråd og trivselsledere, hvordan fungerer dete? 

Foreldre rapporterer at elever opplever disse valgene som vanskelige. Noen ønsker gjerne å være 
trivselsledere men får ikke nok stemmer. Små valgkamper foregår for å få elever �l å stemme på 
utvalgte. Dete kan oppleves som vanskelig for mange. Rektor tar dete videre om hvordan dete kan 
gjøres annerledes.  

 

- Fau leder har fåt henvendelse om å søke om midler fra Sparebank s��elsen �l Trivselsledere 
slik at det kan kjøpes inn mer utstyr. Fau styret s�ller seg posi�ve �l å sende inn søknad om 
det.  

 

Innkalling �l neste møte kommer 

 

Ref: May B. Berntsen 


